
Výroční zpráva  

o poskytování informací podle zákona č. 106/1999 Sb.  

za rok 2003 
 

 

Za rok 2003 bylo poskytnuto celkem 13 registrovaných žádostí o poskytnutí informace podle 

zákona č. 106/1999 Sb. Ve všech případech byly požadované informace poskytnuty, 

v jednom případě ne v plně požadovaném rozsahu.    

 

 

Přehled poskytnutých informací podle jednotlivých odborů: 

 

Kancelář primátora 3 

Právní odbor 6 

Investiční odbor 4 

 

 

Tématem žádostí o poskytnutí informace bylo sdělení adres úřadů městských obvodů, 

dotazy spojené s privatizací bytového fondu (soudní spor o pozemky, seznamy subjektů, 

které privatizovaly domy a byty z majetku obce), otázky související s vlastnictvím a nájmem 

bytů, informace o reformě státní správy, sdělení o plánovaných investičních akcích, bytové 

výstavbě a územním plánu v Pardubicích.   

 

Bylo podáno 1 odvolání proti rozhodnutí o neposkytnutí informace (za neposkytnutí 

informace se považuje i její neposkytnutí ve lhůtě 15 dnů, což je často velmi krátký termín, 

také však poskytnutí informací pouze zčásti). Odvolání se týkalo neposkytnutí některých 

údajů osobního charakteru a fotokopií listin týkajících se přechodu nájmu bytu. Odvolání 

bylo zamítnuto.  

  

Nikdo ze žadatelů o poskytnutí informace se neobrátil na soud (není zde tedy žádný rozsudek 

a jeho odůvodnění). 

 

Proti městu Pardubice nebylo vedeno žádné řízení o sankcích za nedodržování tohoto 

zákona. 

 

Podle našeho názoru otázky související s poskytováním informací přestaly být atraktivní. 

Z tohoto důvodu se tedy na jedné straně občané obracejí na úřad a zaměstnance opět zcela 

neformálně, aniž by se výslovně odvolávali na zákon č. 106/1999 Sb., na druhé straně 

zaměstnanci tyto informace i nadále bez dalšího poskytují, aniž by o poskytnutých 

informacích dávali příslušnému centrálnímu místu stanovený záznam, takže patrně značná 

část poskytnutých informací není evidována. To, že se evidovaný počet poskytnutých 

informací postupně výrazně snižuje, tedy neznamená, že ubývá i žádostí o ně. Děje se tak 

nyní opět stále více neformálně.     

 


